
江苏科技大学学生休学审批表

Study Suspension Application Form

	姓 名

Name
	
	性  别

Gender
	
	班主任
Head teacher
	
	学 号

Student ID
	

	学 院

School
	   
	专  业 
Major 
	       
	联系电话

Mobile
	

	居住地Residential Add
	

	申请休学期限
Suspension Period
	YY/MM    to         YY/MM

	学生申请
Personal Statement
	申请原因Suspension Detail：
对以下说明，学生已充分领会和认可
The applicant is fully aware of the following articles：

1、 经学校批准休学后，学生要主动处理休学学期已选课程的退选手续。
2、 若学生在学年末申请下学年的休学，待下学年开学初经校查，如达到学校学籍管理办法规定的退学（学业预警）要求，按退学（学业预警）处理。
3、 休学期满不办理续休学（复学）手续，学校将会根据校学籍管理办法规定进行退学处理。
4、 学生休学的总时间不得超过2年。
1. After the suspension is approved by SOE, students should take the initiative to handle the withdrawal procedures of the courses they have taken during the suspension semester.

2. If a student applies for suspension at the end of the academic year for the next academic year, he/she will be withdrawn from the school if he/she meets the requirements for withdrawal (academic warning) as stipulated in the school's Academic Regulations at the beginning of the next academic year.

3. If students do not apply for renewal of the suspension at the end of the suspension period, they will be withdrawn from the school in accordance with the regulations of the  academic management system.

4. The total period of suspension shall not exceed 2 years.
Signature：                         yy/mm/dd

	班主任意见
Approval from head teacher
	是否与申请人进行沟通：（是 / 否）及最终审核意见
Prior Inspection and Communication with the Applicant （Y / N）
Conclusion on the above application:
Signature：                         yy/mm/dd

	学院意见

Teaching School Approval
	Signature：                         yy/mm/dd

	海外教育学院
意见
SOE Approval
	Signature：                         yy/mm/dd


注：休学时间以学期为单位，每次休学最长时间为一学年。
复学的办理时间务必是学期开学后的第一周。
本表一式两份，由海外教育学院归档，申请人所在教学学院备案。

Note: Suspensions are taken on a semester basis for a maximum of one academic year at a time.

The processing time for reinstatement must be the first week after the new semester begins.

Two copies of this form shall be one kept by SOE and the other recorded by the teaching school of the applicant.
